
Zápis z členské schůze ZO ČSCH Exotáři Východní Čechy – Vlčí Habřina, 
9.12.2023 
 
Místo konání: hospůdka U vlčice, Vlčí Habřina 
 
Začátek: 14:00 hod. 
 
Přítomni: 
Jiří Vojtěch, Jiří Stejskal, Jan Potůček, Aleš Flekač, Zdeněk Špalek, Jan Holan, Martin Voborník, Karel 
Hanuš, Miloslava Ducháčová, Jiří Mach (Přelouč), Jiří Mach (Vlčí Habřina), Alena Machová, Jiří Mach 
(HK), Marie Foltýnová, František Rérych, Ladislav Rak, František Brzák, Vojtěch Trhoň, Jiří Dušánek, 
Zdeněk Jeřábek, Lubomír Tomiška, Miloslav Poledno, Jan Skořepa, Martin Šimon. 
 
Hosté: 
- 
 
Navržený program jednání: 
 

1) Zahájení, uvítání – Vojtěch 
 

2) Narozeniny a výročí - Holan  
 

3) Naše účast na výstavě Chovatel 17-18.11.23 – Vojtěch 
 

4) Plánujeme naši výstavu na 19.-22.9.2024 v Ideonu – Stejskal 
 

5) Postup prací na výstavním fundusu a prodejně v Rozběřicích – Vojtěch 
 

6) Program schůzí a přednášek na rok 2024 – Stejskal, Vojtěch 
 

7) Volby do vrcholných orgánů ČSCH dne 2.12.2023 - Potůček 
 

8) Výlet do Francie – Stejskal 
 

9) Příprava výroční členské schůze dne 12.1.2024 - všichni  
 

10) Dovoz krmení Slaats , držáky bidel , trička na výstavu, vizitky- Vojtěch 
 

11) Diskuse, ukončení členství – Pečenka Pavel a Rohlíček Michal, 
 

12) Placení příspěvků a Chovatele - Stejskal   
 

13) Závěr - Vojtěch 
 
 
Zápis z jednání: 
 

1) Předseda ZO přivítal všechny přítomné a informoval o programu členské schůze. 
 

2) Člen výboru ZO Jan Holan informoval o narozeninách našich členů za období od poslední 
členské schůze, předseda ZO Jiří Vojtěch a jednatel ZO Jiří Stejskal předali dárky jubilantům 



 

3) Předseda ZO informoval o exotářské části výstavy Chovatel 2022 v Lysé nad Labem, která 
byla opět plně v naší režii.  

 
4) ZO plánuje naši první klubovou výstavu 19.-22.9.2024 v pardubickém Ideonu. Jednatel ZO Jiří 

Stejskal informoval o podmínkách nájemce, vyjde to výhodněji než v KD Hronovická a prostor 
je větší a lépe situovaný. Jednatel promítl půdorys výstavní místnosti, která má tvar písmene 
L a je dostupná i nákladním výtahem. Jednatel promítl fotografie výstavních prostor. Počítá 
se s třemi stánky, jeden na prodej ptactva, jeden pro Zoo Trhoň a jeden na prodej sukulentů 
a květin. Poslední výstava exotů v Pardubicích proběhla v roce 1990, obnova tradice – náš 
argument při jednání s hejtmanem Pardubického kraje. Pravděpodobně ji otevře právě 
hejtman, pokusíme se domluvit účast místní televize. První den vstup zdarma pro školy 
s průvodcem a komentovanou prohlídkou. U jednotlivých druhů CITES by byly uvedeny 
informace s jejich příběhem, plánujeme i vysílání smyčky s informacemi o ohrožených 
druzích. 

 
5) Předseda ZO informoval o stavu klecového fondu pro výstavu v bývalé prodejně Jednoty 

v Rozběřicích. Voliéry jsou hotové, trojklece jsou před dokončením. Připravují se kompozitní 
panely. Zbývá 20 malých půlkubíkových klecí a také klece na drobné exoty. Ty jsme původně 
plánovali nakoupit hotové, ale nakonec i tyto vyrobíme sami. Předseda ZO jedná s firmou, 
která dodává materiál truhlářům, šlo by o klece z lamina, vepředu s plexisklem a uvnitř s LED 
osvětlením. Není jasné, zda nám stávající fundus bude stačit, protože byl plánovaný na 
výstavní prostor v KD Hronovická, protože v Ideonu je prostor větší – 380 m2. Pokusíme se po 
Novém roce vyjednat dotaci od Královéhradeckého kraje. 

 
Od srpna 2023, kdy má ZO pronajatou bývalou prodejnu v Rozběřicích, proběhlo několik 
brigád na rekonstrukci objektu, odvodnění, nátěr fasády, apod. Na srpen by ZO mohla 
připravit malou výstavu jako generálku jenom pro místní. Zároveň by proběhlo zaučení, jak se 
sestavují klece a voliéry z fundusu, abychom to v září v Ideonu zvládlo rychleji. 

 
6) Jednatel ZO Jiří Stejskal informoval o návrhu programů schůzí a přednášek ZO na rok 2024: 

 

• Členské schůze proběhnou ty bez přednášek U letců, s přednáškou U vlčice. 

• Výroční schůze bude 13. ledna v restauraci U Letců v Hradci Králové. Je třeba dát dohromady 
tombolu – kdo může přispět nějakými výhrami, ať se ozve jednateli ZO. 

• Přednášky se uskuteční 3x do roka 

• Výlet do francouzských zoo proběhne v květnu 2024 s CK Primaroute. 

• Počítáme s hojnou účastí na V.I.P. setkání chovatelů. 

• Oživí se návštěvy u chovatelů.  
 
 

7) Člen výboru ZO Jan Potůček informoval o výsledku voleb do ÚVV ČSCH a dalších vrcholných 
orgánů ČSCH, stavu počtu podpisů proti pozitivním seznamům zvířat EU (nyní 8038) a o 
připravovaných změnách v obchodování s exempláři CITES mezi EU a třetími zeměmi. 

 
8) Jednatel ZO Jiří Stejskal informoval o plánovaném výjezdu do francouzských zoo, který pro 

naši ZO zajistí CK Primaroute. Pokud z naší ZO bude 35+ účastníků, bude celý zájezd pouze 
pro nás, v případě nižšího zájmu ho CK nabídne i svým klientům. Existují tři varianty podle 
počtu dní, je třeba vybrat, kterou zrealizujeme. 

 



Marcel Kohout nabízí možnost zopakování akce na Bali. 
 

9) Předseda ZO Jiří Vojtěch informoval o přípravě výroční schůze na 13. ledna, která proběhne 
v restauraci U Letců v Hradci Králové. Je třeba vyřešit věci do tomboly a zábavný kvíz. 

 
10) Dovoz krmení Slaats – je k dispozici v Rozběřicích na prodejně, také štěpky. Je možné 

vyzvednout po dohodě s předsedou.  
 

Předseda ZO vyzval členy, aby v případě, že se podílí na organizaci výstav a dalších akcí, nosili 
naše klubová trička. Lze je objednat u předsedy. 
 

11) Odchody ze ZO – Pavel Pečenka a Michal Rohlíček oznámili odchod ze ZO ke konci roku, 
počet členů klesl na 42. Další 4 členové hostují z jiných ZO. 

 
12) Jednatel ZO vyzval členskou základnu, aby do konce roku zaplatila členské příspěvky na rok 

2024. Výše se liší podle toho, zda člen chce i předplatné časopisu Chovatel. Uhradit lze 
hotově na členské schůzi nebo platbou na účet ZO. Informace jsou na webu ZO. 

 
13) Diskuse – členská základna se vyslovila pro vytvoření co nejkvalitnějšího plakátu na propagaci 

klubové výstavy, člen ZO Jan Potůček navrhuje ustavit výstavní výbor, který by se už nyní 
zabýval např. oslovením MŠ, ZŠ a SŠ, propagací nejen v chovatelských periodicích, ale také 
v mainstreamových médiích. 

 
14) Předseda ZO poděkoval všem přítomným za účast a pozval je na následující přednášku 

kurátora chovu ptáků Zoo Zlín Václava Štrauba. 
 
 
Zapsal: Jan Potůček 

 


